
Referat af Bestyrelsesmøde 21.Okt.2020     Grundejerforeningen Sandal 

 

Side 1 of 1 

Bestyrelsemøde 21. Oktober 2020, Fyrrevej 6, kl. 19 

 

Deltagere: 

Formand - Thomas Ravn 

Næstformand - Mette Elliott 

Kasser  - Flemming Pedersen  

 

Ved Å-udvalgs beretning: 

Suppleant - Alfred Snoghøj 

Suppleant - Bianca Ravn 

 

Dagsorden  

1. Referat fra sidst 

2. Lodtrækning af gavekort  

3. Vej reparation og grønt beskæring 

4. Elektronisk post 

--- suppleanter deltager --- 

5. Følgegruppen omkring Stenløse Å 

 

Ad1) Referat fra sidst 

Referat fra 25.Aug.2020 er underskrevet og lagt i arkiv.  

Ad2) Lodtrækning af gavekort 

Der trækkes lod blandt de indsendte e-mail adresser. Ud fra tilfældighedsgenerator blev Poul Andersen 

(Claus), Egevej 7 – udtrukket. Flemming overleverer gevinst, et gavekort til Egedal Centret. 

Ad3) Vej reparation og grønt beskæring 

Reparation af pullerter for enden af bøgevej igangsættes. Flemming tager kontakt til Fjernvarme selskab, 

ang. revner i belægning.  Flemming har kontakt til Kurt Vilhelmsen Ølstykke, for vejreperationer. 

Ad 4) Elektronisk post 

Parcelhusejernes forening har et forslag til GDPR opslag der kan komme på hjemmesiden. Mette 

undersøger mht. gebyr. 

Evt.  Alle indbetalinger er hjemkommet. Ingen udestående.  

 

Efter ordinært møde, fremlægger Å-udvalget arbejdet med bevarelse af Stenløse Å. 

Der er udkommet en revideret VVM rapport i ”pixie” udgave, dvs forkortet, og med billeder. Flere 

projekter fremlægges. Rapporten er dog stadig mangelfuld. F.eks ingen undersøgelser af kvaliteten af de 

40 udløb til å - EU-vandrammedirektiv benyttes som undskyldning for at nedlægge å’en.  

Ingen beregninger for mere end 5 års hændelser i forbindelse med skybrud.  

 

Tak for et fint møde og tak til Flemming og hustru for at fin forplejning. 

Næste møde 18.Nov.2020 kl.19, Askevej 8 

 

 

Plads til underskrifter:   

 

 

Dato for underskrift: 


